

2024年秋经管学院拟申请博士学位的研究生科研成果汇总表

序号	学院	学号	申请人	联系方式	专业	导师	学位论文题目	满足学术成果认定办法的条件序号	取得与学位论文相关的学术成果	期刊名称	发表日期	作者排序	期刊分区	参加高水平国际学术会议的名称时间地点	是否重审（如是重审需填写上次评审收到最后一份评审意见日期）	备注
1	经济与管理学院	2018023014	程文	13655717683	物流工程与管理	吴群琪	数字化促进供应链协同绿色创新的机理及其实现机制研究	(一)	1.Dynamic Incentive Mechanisms for Collaborative Innovation of Green Supply Chain Considering Digital Capability and Consumer Green Preference 2.Digital Capability and Green Innovation: The Perspective of Green Supply Chain Collaboration and Top Management's Environmental Awareness 3.Cooperative Promotion and Wholesale Price Discount Incentives in a Closed-Loop Supply Chain with Dynamic Returns 4.The Impact of Government Interventions and Consumer Green Preferences on the Competition between Green and Nongreen Supply Chains	1.Journal of Theoretical and Applied Electronic Commerce Research 2.Heliyon 3.Sage Open 4.Sustainability	1.2024.06 2.2024.06 3.2024.07 4.2022.05	1.第一作者 2.第一作者 3.第一作者 4.第一作者	1.SSCI (C区) 2.SCI (C区) 3.SSCI (D区) 4.SCI (C区)	1.The 20th and 21st joint COTA International Conference of Transportation Professionals (CICTP 2020-21), 2021.12.17, 陕西西安 2.2022世界交通运输大会 (WTC2022)暨交通科技博览会, 2022.12.2, 湖北武汉	否	2024年6月已结业
2	经济与管理学院	2020023003	王肖艳	15290413945	物流工程与管理	杨琦	碳交易机制下装配式建筑供应链合作减排与政府补贴策略研究	(一)	Exploration in carbon emission reduction effect of low-carbon practices in prefabricated building supply chain	Journal of Cleaner Production	2022.07	第一作者	英文/A	2023智慧城市与智能建造高端论坛/2023.5/武汉	是/2024.05.09	